
 

  1 

IN
N

L
A

N
D

E
T

 G
Y

M
N

A
S

T
IK

K
- O

G
 T

U
R

N
K

R
E

T
S

 

Protokoll fra styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2024 

 
 

Møtenummer:  8 - 2024 

Sted:   Teams 

Dato:   Onsdag 4. desember 2024  

Tid:   Kl. 19.00 – 21.55 

Til stede:  Gry Høgberg, Johanna Brandsegg (til 19.30), Anne Lene Strand Alme, Håkon Eggen, 

Josefine Andreassen (til 19.50), Eugenio Morales, Silje Bjørgeengen og Anne-Kristin 

Sollid 

Forfall:   Christine Hegstad og Tage Nilsen  

 

Sak Saksinnhold Ansvar 

52-24 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 7– 24: 

Referatet ble godkjent.  

Kommentar: Josefine og Gry ser på retningslinjene for BKTS 

sammen med Vestre Slidre.  

 

 

 

Gry/Josefine 

53-24 Regnskapsrapport pr. 31.10.2024 

Regnskapsrapporten var delt før møtet. Det ser ut som underskuddet blir 

noe mindre enn budsjettert.  

 

 

50-24 Lovendring 

Styrets forslag til tinget er at en utvider antall vararepresentanter i styret, fra 

en til to. Anne-Kristin orienterer valgkomiteen, så de tar høyde for dette når 

de skal innstille til valget på tinget. 

 

En setter også inn et forslag i loven som gir styret fullmakt til å oppnevne ny 

utvalgsleder, dersom valgte leder trekker seg i tingperioden. 

 

 Se vedlagt oppdatert utkast til ny lov.  

 

Anne-Kristin 

 

 

 

 

34-24 Kretsting 2025 

Roger Finnjord har takket ja, til å holde foredrag på tinget lørdag. Henrik 

L'Abeé-Lund bidrar i paneldebatt fredags kveld, som erstatning for Fanny 

Horn Birkeland, som takket, nei. Det jobbes videre med formatet på dette 

innlegget.  

 

Innkallingen ble gjennomgått i møtet og sendes ut før jul. Gry og Anne-

Kristin lander påmeldingsfrist, basert på avtale med hotellet.  

 

Gry/ 

Anne-Kristin  

54-24 Oppfølging av handlingsplan 

Versjon 2 av handlingsplanen sendes til alle utvalgsledere, som fyller ut for 

sin gren/aktivitet. Frist settes til 10. januar. Styret fyller ut sin del.  

 

Utvalgsledere/ 

Styret/ 

Anne-Kristin 

55-24 Budsjett 2025 og 2026 

Det ble ikke gjort noen med budsjettet i møtet. De fleste av utvalgene har 

lagt inn forslag til budsjett. Anne Lene og Anne-Kristin satt opp forslag til 

avdeling 10, 20 og 40 før samlingen på Hamar. Her må det gjøres noen 

justeringer. Det må gjennomføres et eget budsjettmøte før neste styremøte, 

slik at det foreligger et konkret forslag før møtet, som en tar stilling til i 

møtet. Det må diskuteres hva en vil med tanke på innkjøp av utstyr.  

 

Anne Lene/Gry/ 

Anne-Kristin  

56-24 Budsjett Opplandspokalen 

Utkast til budsjett var lagt inn i budsjettmalen før møtet. Styret hadde en 

grundig diskusjon rundt tallmaterialet. Sponsor/støtte (inntekt) og kostnader 

knyttet til utstyr (utgifter), er de to store usikkerhetsmomentene.  

 

Josefine/Gry 
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En ønsker å ha med Lillehammer som medarrangør. De har satt et krav om 

1/3 av overskuddet, med en minstesum på kr. 50 000, for jobben de bidrar 

med.  

Dialogen med Lillehammer har vært krevende så langt. Første utkast til 

avtale ble avvist.  

Det må settes opp en tydelig avtale med arbeidsfordeling mellom: 

Opplandspokalkomiteen, Lillehammer TF og kretsstyret. Den må følges opp 

med en gjøremålsliste, med antall personer som trengs pr. oppdrag.  

 

Vedtak: Gry for myndighet til å gå i forhandlinger med Lillehammer TF sin 

leder, om Lillehammers oppgaver, til en verdi av deres krav.  

 

En vil i neste styremøte, 14. januar, ha en prinsippdiskusjon rundt følgende 

tema/spørsmål: 

- Hva ønsker styret med Opplandspokalen? 

- Skal kretsen eige utstyr? 

- Hvordan løser vi Opplandspokalen dersom Lillehammer TF ikke vil 

være medarrangør?  

57-24 Søknader om støtte 

- Josefine, deltakelse på trener 2 kurs: Kretsen betaler for deltakelse 

inkludert reise og opphold. 

- Keno, deltakelse på samling turn menn: Kretsen betaler for 

deltakelse, inkludert reise og opphold.  

- Støtte til dommere og trener (reise og opphold) i forbindelse med 

FIG-konkurranse i Trondheim: Søknaden ble avslått, da den ikke 

feller under gjeldende retningslinjer for støtte.  

 

Hamar IL tildels kr. 10 000 fra turn sitt budsjett, for samlingene de 

har gjennomført for TK.   

 

 

 

58-24 Oppfølging av årsrapporter 

Utvalgene har frist til 10. januar med å fylle ut sine rapporter.  

 

Utvalgsledere 

59-24 Kommende arrangement 

Det gjenstår ingen planlagte aktiviteter denne høsten.  

 

60-24 Eventuelt 

Ingen saker ble meldt inn under eventuelt. 

 

 

 

Referent:  

Anne-Kristin Sollid, organisasjonskonsulent  

 


